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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:736 Trafikverkets flytt

I statsrådets svar på mina frågor om Trafikverkets flytt av kontor från 
Vänersborg till Trollhättan 2018/19:693 och 694 ges motstridiga svar. 

För det första konstaterar statsrådet att ”Trafikverket är en myndighet som har 
spridning i landet. Regeringens förvaltningspolitik bygger på att myndigheterna 
i stor utsträckning själva, utifrån de mål och uppgifter för verksamheten som 
riksdagen och regeringen fastställer, avgör hur verksamheten ska organiseras 
för att på bästa sätt tillgodose samhällets samlade behov. Detta innebär att det i 
huvudsak är myndigheterna själva som ansvarar för att besluta om sin 
organisation och den geografiska lokaliseringen av sin verksamhet.” 

För det andra inleds svaret med att ”regeringen vill att såväl landsbygd och 
glesbygd som mindre och större städer ska kunna utvecklas. Regeringen avser 
att under mandatperioden förstärka den statliga närvaron i hela landet.” I 
ärendet som frågan berör kan jag konstatera att Trafikverket motarbetar 
regeringens strategi. 

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är: 

 

Vilka åtgärder ämnar ministern vidta när Trafikverket motarbetar regeringens 
strategi?

………………………………………

Annika Qarlsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-06-11
Besvaras senast
2019-06-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


